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《单词百科:osteogenesis是什么意思?osteogenesis怎么发音?osteogenesis的
解释和用法》

英语单词osteogenesis是什么意思?osteogenesis怎么读?osteogenesis怎么发音?美加网为
您整理了osteogenesis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来
看看吧！

osteogenesis怎么读

osteogenesis的读音:[��st��'d�en�s�s]

osteogenesis的意思

1、n.骨生成，骨发生;

osteogenesis的双语例句

1、This thesis studys the biomechanics bone regeneration by distraction osteogenesis.
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研究牵引成骨生物力学.

2、Objective To observe osteogenesis of percutaneous autogenous bone marrow into
cicatrix of bone defect.

目的观察经皮自体骨髓移植在骨缺损瘢痕组织内的成骨作用.

3、Cortical bone grafts are used primarily for structural support, and cancellous bone
grafts for osteogenesis.

皮质骨移植主要用于结构性支撑, 松质骨移植用于成骨.

4、Purpose To investigate the main points of diagnosing hereditary osteogenesis
imperfecta.

目的探讨遗传性成骨不全诊断要点.

5、The mandibular deformities caused by bone deficiency corrected with the technique
of distraction osteogenesis.

目的:研究采用牵引成骨技术治疗由于下颌骨骨量不足造成的牙颌面畸形.

6、Drilling holes into the carrier can increase osteogenic as as increase the quantity of
homogenous osteogenesis.

载体钻孔有利于增加新骨形成的速度和数量,使成骨更为均匀.

7、This article is to review and discuss the main advances in orthognathic surgery
including distraction osteogenesis.

本文对其中的主要方面,包括牵张成骨在正颌外科中的应用,做一简要的回顾和讨论.

8、An ideal bone grafting material should be able to produce bone by osteogenesis,
osteoinduction , and osteoconduction.

最为理想的植骨材料应当具备骨生成性 、 骨传导性和骨诱导性.

9、Objective To discuss the X-ray appearances of osteogenesis imperfecta.

目的探讨成骨不全症的 X 线诊断.

10、Periosteal reaction is divided two type-bone osteogenesis and bone absorption.
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本组病例所发生的骨反应可分为两类,既增生类和吸收类.

11、Objective : To investigate the influence of low-power laser on distraction
osteogenesis.

目的: 探讨弱激光对牵张成骨作用的影响.

12、Objective To investigate a novel technique for new bone formation-periosteal
distraction osteogenesis.

目的探讨骨膜牵张成骨术的新方法.

13、Conclusion: Low-power laser can improve new bone formation on distraction
osteogenesis.

结论: 弱激光能加速骨形成,促进牵张成骨.

14、Objective To study the significance and principle of simultaneous orthodontics
during mandibular distraction osteogenesis.

目的探讨下颌骨牵引成骨同期正畸治疗的意义和原则.

以上是美加网为您整理的osteogenesis怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于osteogenesis的用法、osteogenesis的释义、osteogenesis的相关详情请点
击：https://dict.tjqzz.com/osteogenesis
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